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IDRETTSKRETSSTYRET 

PROTOKOLL 
 

KRETSSTYRETS MØTE NR 2/2024-2025 

MANDAG 17. JUNI 2024  

TEAMS 

 

 

 

PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE MELDINGER, OG VEDTAK I SAKER 

SOM ANGÅR IDRETTENS EGNE LEDD, BLIR FULGT OPP DIREKTE 

NÅR DET ER AKTUELT 

 

 

PROTOKOLLEN BLIR I SIN HELHET OFFENTILIGGJORT GJENNOM 

IDRETTSKRETSEN SINE HJEMMESIDER  

 

 

 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA KONTAKT 

MED NORDLAND IDRETTSKRETS SITT KONTOR V/ORG.SJEF 

 

 

 

NORDLAND IDRETTSKRETS 

Idrettens Hus 

Fridtjof Nansens vei 5, 8003 BODØ 

Tlf: 75 71 14 00   

Nordland Idrettskrets (idrettsforbundet.no) 

  

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/nordland/
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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 2/2024-2025, 17. JUNI 2024 

TEAMS 

 
Tilstede: Reinert Aarseth  Leder 

Trond Olsen   Nestleder 

Siri-Elise Bjørgaas  Styremedlem 

Audun Anvik   Styremedlem 

Aurora Hanssen  Styremedlem 

Hege-Kristin Pettersen 1. varamedlem 

Bjørn Bremer   2. varamedlem 

 

Forfall:  

 

Fra adm.: Kristin Setså   Org.sjef 

  Tore Strand   Rådgiver aktivitetsutvikling, sak 17. 

  Sigbjørn Bøtun  Rådgiver anlegg, politikk, idrettsråd 

   

 

Sakliste: 

 

Sak 16: Godkjenning av protokoll     

a. Styremøte 1/2024-2025, 14.05.24, Idrettens Hus  

   

Sak 17: Muntlige orienteringssaker:  

• Ledermøte i Norges Idrettsforbund 31.05.-02.06.24  

• Resultat samordnet rapportering  

• Norges Bedriftsidrettsforbund sitt ting i Bodø 07.-09.06.24: 

• Norges Skiforbund sitt ting i Bodø 07.-09.06.24 

• Samarbeid med BOSI 

  

Sak 18: Regnskapsrapport pr 30.04.24  

  

Sak 19: Prosess for høring ny spillemiddelordning fra KUD  

  

Sak 20: Idrettskretsen sitt utadrettede arbeid både politisk påvirkning og  

Overfor organisasjonen (særkretser/idrettsråd)  

  

Sak 21: Utnevning av anleggsutvalg  

  

Sak 22: UNNTATT OFFENTLIGHET 

  

Sak 23: Samarbeidsavtale med Nordland Fylkeskommune  

  

Sak 24: Disponering av midler fra nedlagt idrettslag  
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Sak 25: Referatsaker  

  

Sak 26: Møteplan  

 

Saksbehandling: 

 

Sak 16: Godkjenning av protokoll     

a. Styremøte 1/2024-2025, 14.05.24, Idrettens Hus  

 

Vedtak: Protokollen godkjennes. 

 

 

Sak 17: Muntlige orienteringssaker  

   

• Ledermøte i Norges Idrettsforbund 31.05.-02.06.24: 

Reinert deltok som delegat fra Nordland. Aurora deltok i programmet for 

unge styremedlemmer og de var med på den uformelle delen av ledermøtet 

fra fredag kveld til søndag. De unge styremedlemmene deltok på lik linje 

som presidenter, generalsekretærer, kretsleder og org.sjefer. Aurora syntes 

det var artig å bli kastet ut i det. Det ble vedtatt 3 resolusjoner. «Idretten 

inviterer regjeringen til samarbeid om anleggsutvikling», «Det store 

fellesskapet – idretten skal ha plass til alle» og «Idretten skal reagere på 

risikoadferd». Reinert orienterte om øvrige saker som ble diskutert. 

 

• Resultat samordnet rapportering: 

Idrettslagene i Nordland har nå rapportert sine medlemstall pr 31.12.23. Vi 

har en nedgang på 0,7% i forhold til 31.12.22. I forhold til resten av landet 

er vi den Vi har imidlertid 28 færre lag som har rapportert medlemstall. 

Disse vil nå gå inn i medlemsundersøkelsen for å vurdere nedleggelse. 

 

• Norges Bedriftsidrettsforbund sitt ting i Bodø 07.-09.06.24: 

Reinert var invitert og deltok på vegne av Nordland idrettskrets. De vedtok 

å inngå et samarbeid med Norges Studentidrettsforbund. Diskuterte med 

styremedlem i Nordland Bedriftsidrettskrets som også er ansatt i Nordland 

Fylkeskommune muligheter for samarbeid innen folkehelseområdet. Det er 

særlig aktuelt i små kommuner som har begrensede administrative ressurser 

på folkehelseområdet. 

 

• Norges Skiforbund sitt ting i Bodø 07.-09.06.24: 

Siri-Elise var delegat for Nordland Skikrets på kretstinget. Økonomi er det 

store temaet, men tinget gikk greit. Skulle gjerne vært mer diskusjon. Alle 

var veldig glade for Alpin VM til Narvik. Parafilmen fra Paraidrettsdagen i 

Sulitjelma ble vist, og den var helt nydelig.  

 

• Samarbeid med BOSI: 

Audun og Johanna deltok på ungdomssamling i Troms. 3 ungdommer fra 

studentidrettslaget i Bodø, BOSI, deltok. En veldig positiv gjeng som 

Audun og Johanna ønsker å ha med i ungdomsarbeidet. Det vil også passe 

veldig bra hvis vi skal utvide målgruppen til å være ungdom under 30 år.  
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Vedtak: Til orientering. 

 

  

 

Sak 18: Regnskapsrapport pr 30.04.24  

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 13.06.24.   

 

Adm gikk gjennom regnskapsrapporten. Vi ligger pr nå an til et overskudd på 

kr 311.265,-. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 19: Prosess for høring ny spillemiddelordning fra KUD 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.06.24.   

 

Flere fra styret deltok i møtet som NIF sitt anleggspolitiske utvalg 

gjennomfører med alle idrettskretser og særforbund.  

 

Styret ønsker en høringsprosess i Nordland som gir alle særkretser og idrettsråd 

anledning til å bli satt inn i saken, og si sin mening. Det nye anleggsutvalget 

må også gis mulighet til å bli satt godt inn i saken. Vår prosess må tilpasses 

planen som NIF presenterte på møtet. 

 

NIF ønsker å gi et høringssvar til KUD som alle idrettskretser og særforbund 

kan stille seg bak. 

 

Styret ba administrasjonen forberede noen eksempler som viser konsekvenser 

for anleggsprosjekter i Nordland hvis endringene blir gjennomført. 

   

Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets ber administrasjonen gjennomføre  

høringsprosessen på endringer i spillemiddelordningen slik som diskutert 

på møtet.   
 

 

 Sak 20: Idrettskretsen sitt utadretta arbeid både politisk påvirkning og overfor  

organisasjonen (særkretser/idrettsråd) 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 15.06.24.   

 

Styret er opptatt av at gode og aktive idrettsråd er viktig for å styrke aktiviteten 

i kommunene. Det bør derfor være en prioritert sak å få idrettsrådet i Narvik i 

gang igjen, som er vår nest største idrettskommune målt i antall idrettslag. Det 

er spesielt aktuelt nå i forberedelsene til Alpin VM i 2029 som kan bli en 

vitamininnsprøytning for idretten i regionen, og der det vil være en stor styrke 

for idretten å ha en felles og samlende stemme. 
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Mangelen på respons fra særkretsene på mulighetene for å søke tilskudd hos 

idrettskretsen viser at det må gjøres en kartlegging av status. 

   

Vedtak: Nordland idrettskrets set i gang eit utadretta arbeid for både politisk  

påvirkning og overfor organisasjonen (særkretsar/idrettsråd) i form av: 

 

1. Besøksrunde til 5 IR/kommunar i 2024, med mål om 5 kvart halvår de 

neste fire årene.  
 

2. I løpet av hausten legge fram sak for styret om korleis etablering av 

aktivitetsråd kan gjennomføres i dei minste kommunane i Nordland.  
 

3. Gjennomføre ein kartleggingsrunde med alle 17 særkretsane som har 

mottatt støtte frå Nordland idrettskrets i 2023.  
 

 

Sak 21: Utnevning av anleggsutvalg 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 12.06.24.   

 

Sigbjørn redegjorde for prosessen og utvelgelse av kandidater. 

   

Vedtak: Styret utnevner følgende anleggsutvalg:  

Leder:  Siri-Elise Skomakerstuen Bjørgaas 

Nestleder: Emil Agersborg Bjørnå 

Medlemmer: Hilde Ribe, Morten Selnes og Knut Erik Søderstrøm.   
 

 

Sak 22: UNNTATT OFFENTLIGHET – egen protokoll 

 

 

Sak 23: Samarbeidsavtale med Nordland Fylkeskommune  

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.06.24.   

 

Styret diskuterte de ulike satsingsområdene og la inn omtale av BWG/BSG i 

samarbeidsavtalen. 

   

Vedtak: Styret sender administrasjonens forslag til avtale, med endringer som kom  

frem på styremøtet, over til Nordland Fylkeskommune for godkjenning.   

 

 

Sak 24: Omdisponering av midler fra Bodin Taekwondo klubb 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 13.06.24.   

   

Vedtak: 1. Styret i Nordland idrettskrets vedtar omdisponering av midler etter  

ønske fra Bodin Taekwondo klubb..  
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2. Styret vedtar at omdisponering av kr 153.953,78 går til Kirkens 

Bymisjon i Bodø. Midlene øremerkes aktivitetstiltak for barn og unge.  

 

 

Sak 25: Referatsaker 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 11.06.24.   

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 

Sak 26: Møteplan 

 

 Ref fremlegg fra administrasjonen av 14.06.24.   

 

Styret diskuterte hvilke dager som passer best å ha styremøte på. Møteplan for 

resten av året skal vedtas på neste møte 06.-07.09.24. 

   

Vedtak: Til orientering.   

 

 


